
P R O T O K Ó Ł 
z  posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i  BudŜetu 

        z dnia 26 kwietnia  2010r. 
 

 

 W zebraniu   udział  wzięli członkowie Komisji  wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w zebraniu  uczestniczyli:  Przewodniczący  Rady Gminy p. Marek Patkowski ,  

Wójt Gminy p. Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy p. Teresa Maksymiuk. 

 

 

 Przewodniczący Komisji  radny Grzegorz Domański otworzył zebranie witając 

wszystkich przybyłych. 

Poinformował, iŜ tematem spotkania  jest  :   

1/ zmiany budŜetu gminy na 2010 rok 

2/ sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy za 2009 rok. – ciąg dalszy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść pisma  jakie wpłynęło do Rady Gminy  od 

mieszkańców ul. Lubelskiej. 

 

Skarbnik Gminy – przedstawiła propozycje  zmiany budŜetu gminy na 2010 rok – załącznik 

do protokołu. 

Jako główniejsze zmiany  wymieniła : 

- zwiększenie środków  na budowę wodociągu o kwotę 70 500 zł. – dobrowolne wpłaty  

   mieszkańców 

- przeznaczenie kwoty 2 tys. zł. na doradztwo w zakresie postępowania przetargowego na  

   samochód do przewozu  niepełnosprawnych. 

Pani Joanna Krupska – zwróciła uwagę, iŜ pracownik wybrany  w drodze konkursu – 

najlepszy ,  winien  znać sprawy i sam radzić sobie z prowadzeniem danego stanowiska. 

 

- przeznaczenie kwoty 6 130 zł. na zakup wyposaŜenia / komputera do księgowości/ 

- 6 720 zł. kwota na promocje Gminy / występ zespołu Mazowsze oraz Katolickie Radio  

   Podlasie/ 

 

Pani Joanna Krupska  poprosiła o wyjaśnienie  na czym polegała promocja gminy przez 

wyjazd na występ zespołu Mazowsze, dlaczego wyjazdy są organizowane zawsze dla tych 

samych osób –  skoro wyjazd był z okazji Dnia Kobiet to  co z  resztą Kobiet ? na jakiej 

zasadzie  odbył się  wybór które Panie  mogą  pojechać? 

Dlaczego wzrosła  kwota na Katolickie Radio Podlasie? – przedstawię na sesji kto go słucha? 

 

-  4 tys. zł. – ekwiwalent straŜakom / zostały wykorzystane środki na szkolenia straŜaków/ 

- 5 tys. zł.  wykonanie dokumentacji  na rozbudowę remizy w Brzozowym Kącie, 

- 30 tys. zł.  na zagospodarowanie placu przy pomniku ku Czci Poległych  

   / rozbiórka budynku po byłej Księgarni,  odnowa pomnika, wycięcie drzew, chodnik/ 

- 10 tys. zł.  wykonanie pomnika – popiersie Ks. Jana Rudnickiego / planowaliśmy 15 tys. zł.  

   a koszt całkowity to 25 tys. zł. – 22 tys. zł. pomnik i 3 tys. zł. postument/. 

 

 

Wójt Gminy -   zagospodarowanie placu przed Kościołem  ma odbyć się w czynie 

społecznym, będą tam drobne nasadzenia – krzaczki  , my mamy zakupić pomnik . 



Wstępny koszt budowy tego pomnika został ustalony na 12  tys. zł. plus 3 tys. zł. na 

postument. Wykonawca  wyliczył nam jednak kwotę 22 tys. zł.  / tablica i  popiersie/, 

popiersie zostanie wykonane z brązu. 

 

Promocja Gminy – wymieniane były kilkakrotnie gminy, które zasponsorowały występ. 

Na występ ten pojechały Panie radne, pracownice, KGW i inne Panie z którymi się  

współpracuje – pomagają w organizacji róŜnych imprez. 

Dotychczas  został postawiony tylko 1 pomnik przy szkole podstawowej – Tajnego nauczania  

a teraz planujemy  pomnik popiersie Ks. Jana Rudnickiego. 

Ekwiwalent na straŜe  - ograniczyłem juŜ te szkolenia, chyba, Ŝe będzie coś naprawdę bardzo 

potrzebnego. 

 

Pan Janusz Mazuruk – te szkolenia to były tylko jednorazowe i koniec ale trzeba szkolić 

ratowników drogowych – taka jest konieczność.  

 

Wójt Gminy – 30 tys. zł. na zagospodarowanie placu – rozbiórka Księgarni, chodnik, 

oczyszczenie pomnika, wycięcie drzew i krzaków – chciałbym wykonać to jeszcze w roku 

bieŜącym – jeŜeli inwestycja  jest wykonana po złoŜeniu wniosku to wchodzi w rozliczenie. 

Dokumentacja na rozbudowę remizy w Brzozowym Kacie – chcą dobudować pomieszczenie 

na magiel i łazienkę, rozmawialiśmy, Ŝe zakupimy materiały  a straŜacy wykonają to w czynie 

społecznym- dobrze byłoby wykonać to jeszcze  w roku bieŜącym. 

 

Przewodniczący Komisji – czy odbył się juŜ przetarg na chodniki na ul. Staszica i 

Międzyrzeckiej ? 

 

Wójt Gminy – Urząd Marszałkowski  jeszcze nie ogłosił konkursu. 

 

Przewodniczący Komisji – jak wygląda sprawa rowu na ul. Lubelskiej?- co tam ma być? 

 

Wójt Gminy – mieszkańcy ul. Lubelskiej chcą chodnik od strony p. NóŜki. 

Ustalenia wstępne były, Ŝe będzie rów kryty i chodnik jednak ustalenia zmieniły się, i będzie 

to rów otwarty – warunki juŜ mamy - będzie to  przełoŜenie wodociągu,  rów otwarty, 

pobocze utwardzone tłuczniem. Musimy zdecydować co z tym chodnikiem, gdyŜ nasze 

ustalenia muszę przekazać projektantowi. 

Ten rów odwodni nam  to nowe osiedle oraz ul. Lubelską. 

 

Skarbnik Gminy – po przetargu musimy  skorygować wysokość kredytu na wodociąg – 

zmniejszyć – projekt uchwały będzie na najbliŜszej sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Komisji – proponuję przegłosować  włączenie budowy chodnika  do projektu 

prac na ul. Lubelskiej 

Głosowano : 3 za, 1 przeciw. 

Propozycja zmiany budŜetu gminy na 2010 rok – 3 za, 1 przeciw. 

Planowany kredyt długoterminowy na wodociąg zmniejszyć  do kwoty 810 416 zł. – 3za, 

1wstrzymał się od głosu. 

 

Skarbnik Gminy – przedstawiła ciąg dalszy sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za 

2009 r. omawianego na  poprzednim  posiedzeniu Komisji. 

Omówiła  wykonanie budŜetu  GOPS oraz  GCK. 

 



Pani Joanna Krupska  zwróciła uwagę na kwotę wydatkowaną  przez GOPS na naprawę 

sprzętu – poprosiła o wyjaśnienie co składa się na tą kwotę? 

 

Skarbnik Gminy – poinformowała,  iŜ złoŜyła się na to  naprawa drukarki  oraz przedstawiła 

fax faktur  za prace wykonane w WTZ w Kolembrodach  zgodnie ze zleceniem z dnia 

12.01.2009r.  składające się  na w/w kwotę. 

 

Pani Joanna Krupska poprosiła o przedstawienie jakie zespoły i za ile występowały na 

doŜynkach. 

 

Skarbnik Gminy – przedstawiła nazwy zespołów i kwoty jakie im wypłacono. 

 

Sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy zostało przyjęte w głosowaniu : 3 za,1 wstrzymał 

się od głosu. 

 

W czasie dyskusji na temat  zakupu ciągnika przez gospodarstwo komunalne  p. J. Krupska 

zwróciła uwagę Ŝe według niej  powinien to być ciągnik  6 cylindrowy  o mocy  ponad 110 

KM. 

 

 Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 Protokolant      Przewodniczący Komisji 

 

         Wiesława Troć        Grzegorz Domański 


